
Generalforsamling Stange og Romedal Travselskap 2023 
Klubbhuset på Stangebanen. Torsdag 26. jan kl. 19.00 

 
Saksliste: 
 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste. 
Innkalling ble sendt alle medlemmer på epost 3.11.22, og publisert på travlagets 
facebookside. 
Saksliste og generalforsamlingspapirer er sendt alle medlemmer på epost og lagt ut 
på travlagets nettside 12.1.22. 
 

2. Valg av dirigent, referent og 2 personer til å underskrive protokollen. 
 

3. Behandle styrets årsberetning 2022. 
 

4. Behandle revidert regnskap 2022. 
 

5. Fastsette medlemskontingent for 2024. 
 

6. Innkommende saker. 
Saker fra styret: 
a) Stange-dagen på Biri, se eget vedlegg. 
b) Mulighet for sammenslåing av travlag, se eget vedlegg. 

 
7. Valg. Valgkomiteens innstilling er vedlagt. 

 
 
Vi legger opp til hestefaglige og travpolitiske diskusjoner og prat etter møtet, og det vil bli 
servering. Utmerkelsen Årets hest deles ut. 
Håper så mange medlemmer som mulig kommer. 
 
 
Vel møtt! 
 

Styret i Stange og Romedal Travselskap. 
  



 

 

ÅRSBERETNING 
STANGE OG ROMEDAL 

TRAVSELSKAP 

2022 

 

     
Foto i beretningen; Løpsbilder fra Hesteguiden.com, øvrige foto privat. 
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Generalforsamlingen 2022 ble avholdt torsdag 27. januar 2022. 
 
Tillitsvalgte fra generalforsamlingen: 
Styret: 
Leder: Anette Isaksen 
Nestleder: Gerd Marit Lillehov     
Styremedlemmer: Marit Lundby (kasserer), Kristin Johnsen, Ronny Larsen Skjellebekk                                                                                  
1. vara: Lage Lagesen 
2. vara: Geir Kihle        
3. vara: Martine Fonn Iversen (ungdomsrepresentant) 
Samtlige varaer har hatt møterett på møtene. 1. vara har vært fast møtende.                                                                   
 
Valgkomité: 
Tore Bakken 
Eli Mina Antonsen 
Britt Aasheim 
Vara: Kristine Kihle 
 
Revisorer: Harald Einang og Randi Svenkerud. Vara Åge Olsen 
 
 
Styremøter 
Fra generalforsamling 2021 til generalforsamling 2022 er det avholdt ni fysiske styremøter. 
Det er behandlet totalt 21 saker, hvor de viktigste har vært lokalkjøringen, Stange-dagen, 
dugnader, oppussing, søknad DU-midler.  
Styret har i tillegg hatt løpende kontakt via chatgruppe på messenger, sms, e-post og 
telefon.  
 
 
Medlemmer  
Laget besto pr 31.12.22 av 73 aktive medlemmer, en oppgang på tre fra året før. Ni nye 
medlemmer var innmeldt i 2022, og seks ble slettet som følge av manglende 
kontingentinnbetaling to siste år. 
Laget har 7 æresmedlemmer: Kåre M Kristiansen, Gunnar Pedersen, Ola Eriksen, Olaf Bryhn, 
Sigrun Engevold, Åge Olsen og Tor Wollebæk. 
DNTs lover definerer unge medlemmer som personer under 26, og i Stange og Romedal 
travselskap er det 8. 
Det er ett medlem under 18 år. 
Medlemskontingenten var i 2022 kr. 300.- 
 
 

Representasjon 
Styret har vært representert på generalforsamlingen i Innlandet Travforbund i mars, der 
Anette Isaksen og Gerd Marit Lillehov møtte. Videre på Generalforsamlingen i Biri Trav AS i 
juni, der Anette Isaksen møtte, avholdt på Biri i juni. 
Det ble avholdt to ledermøter i Innlandet Travforbund, der deltok Anette Isaksen på begge 
og Gerd Marit Lillehov deltok på ett. 
 



På felles travkonferanse med Midt-Norge travforbund i Trondheim i oktober deltok ingen. 
Travlaget var representert med Anette Isaksen blant Innlandets delegater til 
generalforsamlingen i DNT. 
Marit Lundby, Ronny Larsen Skjellebekk og Anette Isaksen var travlagets representanter, 
vertskap og ansvarlige på Stange-dagen på Biri. 
Stange og Romedal travselskap var ansvarlig for rutineløp på Biri to ganger i 2022. Anette 
Isaksen, Martine Fonn Iversen, Lage Lagesen og Ronny Larsen Skjellebekk var med. 
 
Det er sendt inn høringsinnspill til mønstringsløpsordningen. 
Travlaget sendte inn to saker til generalforsamlingen i Innlandet travforbund, ett i henhold til 
vedtak på travlagets generalforsamling 2022, ett forslag om å sende en sak om 
medlemstiltak til generalforsamlingen i DNT. Begge forslagene ble vedtatt i Innlandet, og 
forslaget som ble sendt til DNTs generalforsamling ble vedtatt der. 
Til generalforsamlingen i Biri Trav AS sendte travlaget to saker, hhv om avdelingsregnskap og 
om vedtektsendring med krav til kjønnsrepresentasjon i styret. Vedtektsendringen ble 
vedtatt. Avdelingsregnskap ble ikke fremlagt, men en del tall ble presentert i møtet. 
 
 
Travbanen 
Det har vært avholdt to dugnader, den siste med god oppslutning fra medlemmene. En i juni, 
en rett i forkant av lokalkjøringen. 
Det har blitt satt opp skilt inn til travbanen fra fylkesveien. 
Klubbhuset er pusset opp, det er satt inn nytt, brukt kjøkken. 
Banen har vært leid ut til ett eksternt arrangement i 2022; Hedemarkens maskinlags 
veterantreff. De lånte også en stripe på indre bane der de hadde poteter som de høstet på 
gamlemåten sammen med Vallset barnehage. 
Det ble avholdt lokalkjøring, se neste punkt. 
Styret har sendt inn søknad til DNT via Innlandet travforbund om DU-midler til utbedringer 
av diverse på banen. 
 
 
Lokalkjøring 
Lokalkjøringen ble avholdt 21. august. Det ble 7 løp, med totalt 42 starterklærte hester og 
ponnier, 37 startet. 8 av hestene var eid av medlemmer i Stange og Romedal, og tre av dem 
vant sine løp; Hauan Teddy kjørt av Harald Einang, Torø Jo kjørt av Jo Lunde og Solfrikk med 
Henrik Kihle i sulkyen (bildet). 

 
 
Stevnet ble svært godt besøkt, anslagsvis var det rundt 2-300 personer til stede. 



 
Medlemmer og venner fra andre travlag stilte opp og bidro til et godt stevne, og lokale 
bedrifter bidro med støtte, gaver, kioskvarer og premier. 
Biri lånte oss teknisk utstyr, og Herman Kihle stilte opp som intervjuer. 
 
 
Økonomi 
Se regnskap for detaljer. 
Stange-dagen på Biri resulterte i et underskudd på ca 5.000 kr. 
Lokalkjøringen endte på et overskudd på ca 8.000 kr. 
Travlaget fikk 13.800 kr i mva-refusjon. 
Spill «På lag» har generert gulrotandel på kr 6.700. 
Travlaget har mottatt strømstøtte på ca 1.700 kr, og tilskudd fra kommunen til idrettslag på 
kr 4.000. 
 
Det er opprettet Vipps for travlaget, og den har vært godt benyttet både til kiosk og 
nummerskilt på lokalkjøringen, til betaling på Stange-dagen på Biri og til noen 
treningsavgifter. 
 
Det ble sendt ut faktura for treningsavgift i april, og påminnet i juli facebook. Det er i tillegg 
plakater på banen om betaling for brukere av banen som ikke er medlem. 
17 medlemmer har betalt treningsavgift, og to som ikke er medlem. Det er innkommet kr 
6.600. 
 
 
Medlemsinformasjon og kommunikasjon 
Det har blitt sendt ut ett medlemsbrev på epost. I tillegg sende styret ut en 
spørreundersøkelse om vinterbruk av banen. På facebooksiden har starthester tilhørende 
travlaget blitt referert, samt arrangementer og annen relevant informasjon.  
På travlagets side på travsport.no er det lagt ut en oversikt over staller i området, ellers er 
siden ikke veldig aktiv, men er oppdatert med det viktigste. DNT har varslet at travlagene 
ikke vil få egne nettsider på nye travsport.no.  
 
Travlaget har eget spillelag gjennom Rikstotos På lag, der Bjørn Wiker har satt opp spill fast 
lørdager og noen øvrige dager, inkludert Stange-dagen på Biri. Spillene har hatt bra 
oppslutning fra både medlemmer og andre. Det har blitt noen mindre gevinster flere ganger, 
og det er sannsynligvis bare et tidsspørsmål før den store gevinsten. 
 
 
Stange og Romedals dag på Biri 2022 
Travlagets dag på Biri ble avholdt 18. november. Åtte lokale bedrifter deltok med sponsing 
av løp og premier, og totalt 20 deltakere. I tillegg var 10 medlemmer med, i tillegg til 
styrerepresentantene.  
Hele 8 travlagsiede hester startet denne dagen, og to av dem vant sine løp. 
Hauan Teddy og T.B.’s Minar vant hvert sitt løp.  
Øvrige startende: T.B.’s Trøll Celine, Hovs Rappen, Torden Stjerna, Solfrikk, Edens Odin, 
Chancor.  



 
Carl Wollebæks minneløp 2022 ble avholdt under Stange-dagen på Biri.  
Vinneren ble Keiser C.K. e. Balder Mollyn u. Romhus Molla på vinnertiden 1.32,8. 
Eier er Sverre Hjørnerød og Conrad K. Hjørnerød, trener er Sverre Hjørnerød. Kusk var Per 
Oleg Midtfjeld.                                                                 
Vinneren fikk sølvpokal, dekken, rosett, sløyfekrans, gavepremie og blomster. Stange Asfalt 
v/Erik Wollebæk sponset løpet.  

 
Vinneren av Carl Wollebæks minneløp. 
 
 
Sport og aktive 
2022 har vært et år med bra aktivitet i travlaget. Hele 30 hester tilknyttet Stange og Romedal 
har startet. 22 stk kaldblodshester, 9 stk varmblodshester. Det er ni flere enn det som var 
aktive i 2021. 
Totalt kjørte de 30 hestene inn 1.866.867 kr, som gir et snitt på 62.229 pr hest. De startet 
331 ganger, som er nesten 10 ganger pr hest. 33 seiere ble det, og 108 trippelplasseringer. 
Det er seiersprosent på 10 og trippelprosent på 32. 
 
I tillegg er det i 2022 registrert 6 føll, 13 åringer, og 8 toåringer som alle gikk mønstringsløp. 
 
Travlaget hadde to klasseløpsfinalister. Heikei, eid av Hans Løne og Kristian Mæhle-Løne, 
kvalifiserte seg til hoppekriteriet (7. i finalen), og Arding, eid av Anders Nyborg og trent av 
Anna Nyborg, som kvalifiserte seg til kriteriet (dg i finalen). 
Geir Kihle trente dessuten frem Erling til femteplass i kriteriet, tredje i Biri Oppdretningsløp 
og seier i DNTs Høstfinale. (Erling har blitt Stange-medlem i 2023). 
Heikei kvalifiserte seg også til Norsk Oaks, men ble strøket fra finalen. 

 

       
 



Travgallaen på Biri i mars kåret vinnere for både 2020 og 2021. Magnat var nominert for 
begge årene. Geir Kihle var nominert for 2020. 
 
På utstillingen Veikle Balders landsfinale ble Vin Borken, eid av Harald Einang og Anette 
Isaksen, og trent av Geir Kihle, stilt som II i kvalitet i hingsteklassen, og fikk beste travprøve. 

 
 
Styret har vedtatt at det deles ut to klasser av årets hest, årets varmblods og årets kaldblods. 
Dette fordi styret mener det er positivt å kunne hedre en av hver rase.
 
 
 
Beste kaldblodshest ble Spang Ole, 
oppdrettet på Spangberg, eid av May Viola 
Karlsen og trent av Geir Kihle, med 
208.496 kr innkjørt.  
 

 

 
 
5 på topp kaldblodshester: 

Spang Ole 4 6 0 6 208 496 18 

Edens Odin 3 3 1 6 154 000 21 

Langlands Gnisten 3 3 5 6 149 996 22 

Arkan 3 3 1 3 134 996 18 

Vill Solen 1 1 0 10 134 970 16 

Beste varmblodshest ble Big Bonus, 
oppdrettet, eid og trent av Tore Martinsen 
(periodevis trent av Bjørn Steinseth) med 
150.500 kr innkjørt.

 



5 på topp varmblodshester: 
Big Bonus 3 4 1 8 150 500 19 

Heikei 2 1 1 4 96 000 10 

S.P. Veni Vidi Vici 0 0 3 7 38 000 16 

Arendelle 0 0 2 3 20 000 9 

Chancor 0 0 2 1 14 500 6 

 

Travlaget har 5 med aktiv kjørelisens, en med stallansatt lisens (Ole Fredrik Karlsen), en 
med rekruttlisens (Henrik Kihle), 3 med amatørlisens. I tillegg har Martine Fonn Iversen 
gått lisenskurs og er i ferd med å få montelisens. Topp 5 kusker: 

Ole Fredrik Karlsen 1 3 6 21 156 172 59 

Henrik Kihle 1 1 4 10 88 667 19 

Kjetil Lunde 1 1 4 4 61 500 15 

Anette Isaksen 0 0 0 3 10 000 5 

Harald Einang 0 0 0 2 5 000 3 

 
Det er 26 trenerlisenser i travlaget. Herunder en A-trener; Geir Kihle, tre B-trenere; Ola 
Engevold, Kristin Larsen Gravrok og Ole Tom Nyborg, og 22 amatørtrenere. 
Topp 5 trenere 
Geir Kihle Profftrener A, trene 15 20 10 40 1 113 623 109 

Anna Nyborg Amatør, trene 7 6 8 23 396 500 70 

Jo Lunde Amatør, trene 3 2 3 8 127 000 22 

Lage Lagesen Amatør, trene 1 5 3 9 100 472 22 

Ola Engevold Profftrener B, trene 0 2 7 10 90 996 24 

 
På oppdrettersiden er dette fem på topp:  
Kjetil Egset 12 5 3 8 622 989 42 

Toralf Øvergaard 6 18 9 37 573 960 122 

Ole Tom Nyborg 3 7 8 16 212 000 68 

Britt Aasheim 2 2 5 4 162 972 27 

Tore Martinsen 3 4 2 9 159 000 27 

Arkan er et av oppdrettene til Kjetil Egset, 

og er også eid i Stange.  

          



 

 

Dette er de fem hesteeierne i travlaget med mest innkjørt på sine hester: 
Ole Tom Nyborg 7 4 3 18 396 970 46 

Laila Karlsen 6 6 6 9 284 992 40 

May Viola Karlsen 4 6 0 6 208 496 19 

Marit Lundby 4 3 3 11 156 500 32 

Tore Martinsen 3 4 1 8 150 500 19 

 
 

 
Stange, 12.1.2023 

 
  

Anette Isaksen       Gerd Marit Lillehov 
Leder                                                                                                            Nestleder 

 
 
 

Marit Lundby                             Ronny Larsen Skjellebekk   Kristin Johnsen 
Styremedlem                                   Styremedlem                                   Styremedlem 

  



 
                                                     



  



Valgkomiteens innstilling: 

Styret: 

Leder:             Anette Isaksen.                 (ikke på valg)    1 år 

Nestleder:       Gerd Marit Lillehov.         (på valg)            2år  

Styremedlem: Marit Lundby.                   ( på valg)           2 år 

Styremedlem: Ronny Larsen Skjellbekk. ( ikke på valg)   1år 

Styremedlem: Kristin Johnsen.                 (ikke på valg)   1år.  

1.vara:             Martine Fonn Iversen.  

2.vara:             Elin Bergseth. (ny) 

3.vara:             Lage Lagesen.  

(varaene er på valg hvert år.) 

Martine Fonn Iversen går inn som 1.vara da Lage Lagesen ønsket seg lenger ned på listen.  

Geir Kihle går ut som 2.vara og Elin Bergseth har takket ja til å ta over hans plass.  

Det er meget mange kvinner i styret for 2023, i 2024 må man forsøke å få inn igjen en mann. 

 

Valgkomiteen: 

Eli-Mina Antonsen 

Britt Aasheim 

Hanne Sofie Erikson 

Vara: Anne Catherine Åsegård  

Tore Bakken går ut av valgkomiteen, inn kommer Hanne Sofie Erikson. Anne Catherine 

Åsegård tar over som vara for Kristine Kihle.  

 

Revisorer: 

Harald Einang 

Randi Svenkerud 

Vara: Åge Olsen 

Samtlige på valg hvert år.  

 

Følgende skal velges til å representere: 
 

Generalforsamling i 1nnlandet Travforbund. (2 representanter + vara.) 

Leder, nestleder med styret som vara.  
 

Generalforsamling i Biri Trav AS. (1 representant + vara) 

Leder med styret som vara.  

 

Valgkomiteen 

Tangen 05,01,2023.  

 

Tore Bakken.  

Sign. 

  



Sak 6 a) Stange-dagen på Biri 
 

Styret ønsker at generalforsamlingen diskuterer ressursbruk og nytteeffekt av Stange-dagen 

på Biri. Følgende punkter ligger til grunn for saken: 

- Styret bruker til dels mye tid og krefter på å arrangere Stange-dagen. 

- Kostnadene er relativt høye, og det er ikke lett å få inn mange sponsorkroner 

- Det er svært få medlemmer som ønsker å delta på Stange-dagen. 

- Gjestene er gjerne de samme hvert år, slik at arrangementet genererer ikke mange 

nye besøkende til Biri. 

- Carl Wollebæks minneløp er etablert, og uansett selvsagt å beholde. 

- Lokalkjøringen på Stange er et veldig godt arrangement for den lokale travinteressen, 

og fristilte ressurser, samt lokale sponsorer kan med fordel benyttes i enda større 

grad der. 

Styrets forslag til vedtak: 

Generalforsamlingen gir styret mandat til å avvikle arrangementet i dagens form, og at det 

settes opp et alternativt opplegg der travlaget fremdeles står for Carl Wollebæks minneløp, 

og at mindre ressurskrevende aktiviteter kan knyttes til det. 

Sak 6 b) Skal vi vurdere sammenslåing av Stange og Romedal travselskap med 

Elverum og omegn? - Diskusjonssak på årets generalforsamling  
 

Styret vært i dialog med Elverum, som skal diskutere det samme spørsmålet på sin 

generalforsamling. Elverum sliter med å opprettholde aktiviteten, og styret der ser positivt på 

muligheten for sammenslåing. DNT har gitt signaler til organisasjonen om at det kan være 

hensiktsmessig å slå sammen flere lag til større enheter. 

Dette er noen punkter som kan debatteres og/eller må avklares. 

- Kan en sammenslåing gi litt ny giv og motivasjon? 

- Geografi: flere aktive i området rundt Løten melder seg inn enten mot øst eller vest. 

- Flere å velge mellom til styreverv. 

- Det må bekreftes fra DNT at ett travlag kan ha to treningsanlegg med driftsstøtte. 

Treningsanlegg er viktige, og sammenslåing av lag kan ikke medføre at anlegg går tapt. 

- Stange har en godt etablert lokalkjøring. Samme oppskrift kan brukes for to lokalkjøringer, i 

stedet for at man skal sitte på hver sin tue og finne opp kruttet. 

- Det er stadig mer snakk om større enheter på lags- og forbundsnivå i DNT. 

- Større medlemsmasse gir økt representasjon i Innlandet. 

- Forutsetning at lagene går inn som likeverdige. 

- Økonomi og eiendeler må avklares på en god måte for begge lag. 

- Lovens krav til sammenslåing er i § 6.12: 

2/3 flertall av de avgitte stemmer på ordinær GF og gjentakelse av 2/3 flertall på 

ekstraordinær GF senest 6 mnd senere. 

Styrets forslag til vedtak: 

Generalforsamlingen gir styret mandat til å jobbe videre med det, og legge frem et evt forslag til GF 

2024. 

 


